
Master 905

Top tape measure in Europe in the length of 5.5m. 28mm wide, black steel tapes in top quality with scaling on both 
sides in white and red. (Japanese scaling). Large digits for optimum readability even in unfavourable lighting 
conditions. Tape stability up to a pull-out length of 2.80 m and pull-out height of 3.50 m! on walls, high shelves etc. 
Large, double-sided hook with Supra magnet and a holding force of up to 2kg!
This means that even heavy keys, metal tools etc. can be lifted from great heights/depths.
Guarantee*3 years.

Top-Bandmaß in Europa in der Länge von 5,5m. 28mm breite, schwarze Stahlbänder in Spitzenqualität mit 
beidseitiger Skalierung in weiß und rot. (Japanische Skalierung). Große Ziffern für optimale Ablesung auch bei 
ungünstigen Lichtverhältnissen. Bandstabilität bis zu Auszugslänge 2,80m und Auszugshöhe 3,50m! an Wänden, 
Hochregalen etc. Großer, beidseitig wirkender Winkel mit Supra-Magneten und einer Haltekraft von bis zu 2kg!
Damit können auch schwere Schlüssel, Metallwerkzeuge etc. aus großer Höhe/Tiefe gehoben werden.
Garantie*3 Jahre.

Artikel
Item

Profi-Bandmaß
Professional measuring tape

Länge / Skala
Length / scale

5,5m / cm

Farbe
Colour

schwarz-chrom
black-chrome

Messgenauigkeit
Accuracy

CE + EWG-Klasse II
CE + EEC-class II

Gewicht
Weight

315g

Bandbreite
Tape width

28mm 

Stabiler Auszug
Tape regidity

bis 2,80m, bis 3,50m Höhe
up to 2,80m, up to 3.50m height

Veredelungsmöglichkeit
Advertising option

Digitaldruck
Digital imprint

Ø 36mm

3D-Doming
3D-emblem

Ø 36mm

Leo 215

Europe's first window tape measure with a length of 5 metres. CE certification.
Ideal for measuring the inside frames of windows, doors and gates etc.
Scaling on the back of the steel tape with an exact lead ensures that the external dimension of the casing
is precisely indicated at the mark on the window.
ABS housing with rubberised edging, sturdy belt clip and large advertising space for laminated stickers or doming.
Guarantee* 3 years.

Europaweit erstes Sichtfensterbandmaß in der Länge von 5m. CE-Zertifizierung.
Ideal geeignet, um Innenrahmen von Fenstern, Türen und Toren etc. messen zu können.
Durch rückseitige Skalierung des Stahlbandes mit genauem Vorlauf wird das Außenmaß des Gehäuses an der 
Markierung des Sichtfensters präzise angezeigt. ABS-Gehäuse mit gummierter Einfassung, stabilem Gürtelklip
und großer Werbefläche für laminiertem Aufkleber oder Doming.
Garantie* 3 Jahre.

Artikel
Item

Bandmaß mit Sichtfenster
Measuring tape with window

Länge / Skala
Length / scale

5m / cm

Farbe
Colour

weiß/schwarz
white/black

Messgenauigkeit
Accuracy

CE + EWG-Klasse II
CE + EEC-class II

Gewicht
Weight

215g

Bandbreite
Tape width

19mm 

Stabiler Auszug
Tape regidity

bis 1,20m
up to 1,20m

Veredelungsmöglichkeit
Advertising option

Digitaldruck
Digital imprint

41mm

3D-Doming
3D-emblem

41mm



Mondial 67

Designer tape measure with elegant appearance and high-contrast frame.
Floor model with sturdy steel tape 3m x 13mm. CE certification.
Smooth, automatic return, which can be slowed down or stopped by a black stopper.
Large advertising space on both sides of the housing for effective advertising.

Guarantee* 3 years.

Design-Bandmaß in eleganter Erscheinung mit kontrastreicher Rahmeneinfassung.
Standmodell mit stabilem Stahlband 3m x 13mm. CE-Zertifizierung. 
Geschmeidiger, automatischer Rücklauf, der durch schwarzen Stopper gebremst bzw. gestoppt werden kann.
Große Werbefläche auf beiden Gehäuseseiten für wirkungsvolle Werbung.

Garantie* 3 Jahre.

Artikel
Item

Design-Bandmaß
Design tape measure

Länge / Skala
Length / scale

3m / cm

Farbe
Colour

schwarz, weiß
black, white

Messgenauigkeit
Accuracy

CE + EWG-Klasse II
CE + EEC-class II

Gewicht
Weight

95g

Bandbreite
Tape width

13mm 

Stabiler Auszug
Tape regidity

bis 1m
up to 1m

Veredelungsmöglichkeit
Advertising option

Tampondruck
Pad printing

40mm x 20mm

Holz-Gliedermaßstab G13

Professional advertising folding rule 3m in top quality with CE certification. Made in Germany.
Beech wood from sustainable forestry close to production without long transpfortation routes!
Exceptional advertising space for effective advertising. Internal metal joints with unique spring mechanism for smooth 
opening and closing of the folding rule. Angle graduation under the first section enables measurement of roof and 
stair inclination etc. 90° locking of the sections to mark right angles.
Flush links ideally suited for multi-color and UV-LED digital printing.

Profi-Werbemaßstab 3m in Spitzenqualität mit CE-Zertifizierung. Made in Germany.
Buchenholz aus nachhaltiger, produktionsnaher Forstwirtschaft ohne lange Transportwege!
Außergewöhnliche Werbefläche für wirkungsvolle Werbung. Innenliegende Metall-Gelenke mit einzigartiger 
Federmechanik für geschmeidiges Öffnen und Schließen des Zollstocks. Winkeleinteilung unter den 1. Gliedern 
ermöglicht Messung von Dach- und Treppenneigung etc. 90° Einrastung der Glieder, um rechte Winkel markieren zu 
können. Bündig aufeinanderliegende Glieder für Mehrfarb- und UV-LED Digitaldruck ideal geeignet.

Artikel
Item

Buchenholz-Gliedermaßstab
Beechwood folding rule

Länge / Skala
Length / scale

3m / cm

Farbe
Colour

weiß
white

Messgenauigkeit
Accuracy

CE + EWG-Klasse III
CE + EEC-class III

Gewicht
Weight

160g

Gliederstärke
Thickness

3,4mm

Veredelungsmöglichkeit
Advertising option

Tampondruck
Pad printing

160mm x 35mm

Digitaldruck
Digital imprint

vollflächig
all over

Innenliegendes 
Federstahlgelenk mit 

90° Einrastung
Winkelmessung

Inner-fitted metal spring 
joint with 90° locking

Anglefinder


